
Podružnična šola na
Rudniku je dobila
fotokopirni stroj

Kolektiv podružnične osnovne šole Oskar Kovačič na
Rudniku je 23. decembra pripravil v svojih prostorih
pravcato slovesnost ob (uradnem) prevzemu novega fo-
tokopirnega stroja, ki so ga kupili s pomočjo startev.
Novi fotokopirni stroj bo šoli (štirirazrednici) še kako
prav prišel, saj so morali doslej ves material nositi foto-.
kopirat na matično iolo.

»Imamo izredno aktiven svet staršev, in na eni od sej
smo starie motivirali. da bi s skupnimi rnočmi prišli do
prvih potrebnih učnih pripomočkov,« nam je povedala
ravnateljica šole Kbvd^a Birn-Marn. »Padel je predlog,
naj ne bi vei vsega materiala pošiljali fotokopirat na
centralno Solo. S fotokopirnim strojem se bo prav gotovo
povečala ludi kakovost in nazoraost pouka, saj bo zdaj
imel otrok v coki svoj izdelek, ki ga bo učitelj 5e povečal.

Zelo prizadevna pri tej pridobitvi je Aadnja Kancj, ki je
tako v svetu šole, kakor v svetu stariev, pa tudi Hclena
Magbter, voditeljica šole.«

Sama Andreja Kunaj tehnično novost na Soli sprejema
kot nujnost:

»Staro ciklostiliranje ni vei metoda današnjega časa,
pa še slabo se je videlo. Fotokopirni stioj nudi tudi več
možnosti, da se fotokopira neposredno iz literature. Bilo
pa je precej težko najti sponzorje, saj se danes praktično
vsa podjetja nahajajo v nezavidljivem položaju.«

Optimistična je tudi Karia Moinik, mati enega od
otrok:

Otroci bodo zdaj gotovo laže delali. Ni nam bilo težko
prispevati ta denar, saj smo vedeli, da bo šel za naie
otrokc. Obrobne šole kakršna je ta, so bile vselej zapo-
stavljene, medtem ko so se šole v samem mestu nemote-
no razvijale.«

Miha Veriq]ak, učenec 2. razreda pa je dejal:
»Zdaj vsaj lahko tiskamo vsaj časopis, ni nam ve£ treba

tako dolgo Cakati nanj. Tudi sam sodelujem pri njem.
Piiem spise, prav v zadnji Mevilki »Sonika« sem napisal
spis o Braju. Nasploh sem vesel, da smo dobili ta stroj.«

Kolektiv podnižnične OŠ Oskar Kovačič na Rudniku
računa na podporo staršev tudi pri nadaljnem posodab-
ljanju šole. Ta še vedno nima ustrezne razdeljevalne
kuhinje, saj je zdajSnja kuhinja že preccj stara in dotraja-
na in brez jedilnice, tako da morajo z otroci malicati in
kositi kar v učilnicah. Nasploh se na šoli otepajo s pro-
storsko stisko. Kakih 100 otrokom so na voljo le 3 učilni-
ce in 6 oddelkov. Prav zato bi radi, sčasoma primemo
adaptirali tudi samo šolsko poslopje. B. VRHOVEC


